

PERSONAL WELLBEING SERVICE



PWS (**Personal Wellbeing Service**) can help you apply for **Universal Credit** and provide comprehensive support throughout the process. It's a **personalised**, **independent**, and **confidential** service.

PWS offers:

Eligibility check: See if you qualify and maximise your potential benefits.

Application assistance: We'll complete application accurately.

Payment verification: Confirm you receive the correct amount.

Beyond Universal Credit: Identify additional benefits you might be entitled to.

Claim Universal Credit Confidently with **PWS**. We have supported many clients to access **welfare benefit** they are entitled to receive. Preliminary assessment will be **free of charge**.

Call Mark or David (Mandarin, Cantonese or English)





掃描加入我們



PERSONAL WELLBEING **SERVICE**



PWS (個人健康服務) 可以幫助您申請統一福利,並在整個過程中提 供全面的支援。 這是一項個人化、獨立日保密的服務。

PWS 提供:

資格審核:確認您是否符合資格,並協助您爭取最大福利

申請代辦: 專人協助, 準確完成申請 收領確認:安心無虞,保障您的權益

不止統一福利: 專業協助您掌握您可申領的其他福利

PWS(個人健康服務)助您自信申請統一福利。 我們致力協助客戶獲得應有福利,已有眾多客戶成功獲益。 初步評估是免費的。(服務按時收費)

立即電話諮詢 Mark 和 David 國語、粵語或英語





掃描加入我們